

ခရစ်ယာန်များတစ်လုံးတစ်ဝတည်းဖြစ်ရေး ဆုတောင်းရာရက် အဌပတ်ပိတ်ပွဲ
ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ခြင်း အစီအစဉ်

၂၅.၁.၂၀၂၂

ညနေ ၅:၀၀နာရီ

- ၁။ အဖွင့်သီချင်း - မေ့သီချင်း
- ၂။ ဦးဆောင်သူ - ဆရာမိုင်ကေသီမင်းဒင် - တွဲဖက်အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး
မြန်မာနိုင်ငံခရစ်ယာန်အသင်းတော်များကောင်စီ
- ၃။ ချီးမွမ်းဆုတောင်းခြင်းနှင့် အပြစ်ဝန်ခံခြင်း - Sr.အင်မာကူလားတာ
ညောင်ကုန်း ကက်သလစ်ခရစ်ယာန်သာသနာ
- ၄။ မေ့သီချင်း - ပြည်ဂိုဏ်းအုပ်ကက်သလစ်ခရစ်ယာန် သာသနာမှ
Sisters များ
- ၅။ ဆာလံအပြန်အလှန်သီဆိုခြင်း - ကပ္ပတိန်ထွန်းလင်းရှိန်း
ကယ်တင်ခြင်းတပ်အသင်းတော်
- ၆။ ပထမကျမ်းစာဖတ်ရှုခြင်း - Sr. စီစီလျား စီစီလင်း (တွဲတေး ကက်သလစ်ခရစ်ယာန် သာသနာ)
- ၇။ ဆာလံသီချင်း - Rev. Fr. Paulus Saw Eh Do Kyaw
- ၈။ သီချင်း - ရန်ကုန်ခရစ်ယာန်အသင်းတော်ပေါင်းစုံအမျိုးသမီးမိတ်သဟာရ
- ၉။ ဒုတိယကျမ်းစာဖတ်ရှုခြင်း - ဆရာမအယ်နာဂျူလီယန်(လူသာရင်ဗက်သလင်ဟမ်းအသင်းတော်)
ဇဖက် (၄:၂၀-၂၃)
- ၁၀။ ခရစ်ဝင်ကျမ်း ဖတ်ရှုခြင်း - သိက္ခာတော်ရသင်းအုပ် ဆရာဦးလအောင်
မသေ (၁၁:၂၅-၃၀)
လွတ်လပ်သောတိုင်းရင်းခရစ်ယာန်သာသနာအသင်းတော်
- ၁၁။ ဒေသနာဟောကြားခြင်း - သိက္ခာတော်ရဒေါက်တာဗန်ကုန်း
အတွင်းရေးမှူး - ယုံကြည်ခြင်းနှင့်ကျင့်သုံးမှုကော်မရှင်
- ၁၂။ နိုင်ဆီးနီ ယုံကြည်ခြင်းကိုဝန်ခံခြင်း - အားလုံးအတူတကွ ရွတ်ဆိုရန်
- ၁၃။ ခရစ်တော်၏ အလင်းတော်ကို ဝေမျှခြင်း - Rev.Fr. Pius Win Than
ပုသိမ် ဂိုဏ်းအုပ် ကက်သလစ်ခရစ်ယာန်သာသနာ
- ၁၄။ အသနားခံဆုတောင်းခြင်း - သိက္ခာတော်ရဆရာမဥမ္မာဆွေ
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံမက်သစ်အသင်းတော်-
အောက်မြန်မာပြည်
- ၁၅။ မေ့သီချင်း - မအူပင် ကက်သလစ်ခရစ်ယာန်သာသနာမှ ဘာသာဝင်များ
- ၁၆။ စေလွှတ်ခြင်းနှင့် ကောင်းချီပေးခြင်း - သာသနာပိုင်ချုပ်ကြီးစတီဗင်သန်းမြင့်ဦး
ဥက္ကဋ္ဌ - မြန်မာနိုင်ငံခရစ်ယာန်အသင်းတော်များကောင်စီ
- ၁၇။ ထွက်ခွာသီချင်း (အားလုံးအတူတကွသီဆိုရန်) - "တပည့်တော်ချစ်ခြင်း" -

ခရစ်ယာန်များတစ်လုံးတစ်ဝတည်းဖြစ်ရေးဆုတောင်းရာရက် အဌပတ် ပိတ်ပွဲအစီအစဉ်

နေ့ရက်။ ။ ၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ (၂၅)ရက်၊ အင်္ဂါနေ့

အချိန် ။ ။ ညနေ (၅:၀၀)နာရီ

ZOOM ID ။ 870 3348 8089

Passcode ။ unity22

အကျွန်ုပ်တို့သည် သူ၏ကြယ်ကိုအရှေ့ပြည်၌ မြင်ကြရသည်ဖြစ်၍ သူ့အားဖူးမျော်ပူဇော်ရန်ရောက်ရှိလာကြခြင်း ဖြစ်သည်ဟု ဆိုကြ၏။ (ရှင်မသဲ ၂:၂)

Saying for we have seen his star in the east, and are come to worship him (Cf.Mt 2:2)

အဖွင့်သီချင်း - မွေ့သီချင်း

ဝတ်ပြုရန်ဖိတ်ခေါ်ခြင်း - ဆရာမမိုင်ကောသီမင်းဒင်
တွဲဖက်အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး
မြန်မာနိုင်ငံခရစ်ယာန်အသင်းတော်များကောင်စီ

ဦးဆောင်သူ။ ခမည်းတော်၊ သားတော်၊ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၏နာမတော်မြတ်၌။

အားလုံး ။ အာမင်

ဦးဆောင်သူ။ ညီအစ်ကိုမောင်နှမအပေါင်းတို့ ယနေ့ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးစုရုံးကြ၍ ကမ္ဘာအရပ်လေးမျက်နှာမှ ယုံကြည်သူများနှင့် ပေါင်းစပ်လျက်အသင်းတော်၏ မြင်သာထင်ရှားသော စည်းလုံးညီညွတ်မှု၊ အတွက် ဆုတောင်းကြမည်ဖြစ်ပါသည်။ အရှေ့အလယ်ပိုင်း အသင်းတော်များကောင်စီမှ ပြင်ဆင်ပေးပို့ထားသော ဝတ်ပြုခြင်းအစီအစဉ်ကို အသုံးပြုလျက် ဝတ်ပြုခြင်းကို ဆောင်ရွက်ကြမည်ဖြစ်ပါသည်။ ကျမ်းချက်များနှင့် စာစဉ်များကို ရှင်မသဲခရစ်ဝင်ကျမ်းတွင် ရေးသားထားသည့် "အရှေ့ပြည်၌ သူ၏ကြယ်ကို ငါတို့မြင်ရသည်ဖြစ်၍ ဖူးတွေ့ပူဇော်ခြင်းငှာ ရောက်လာပြီး" ဟူသော မာကုပညာရှိတို့မှ ဖွားမြင်တော်မူသော ရှင်ဘုရင်အား လာရောက်ဖူးမျော်ခြင်းကို အခြေခံထားပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ မျက်စိများကို အရှေ့တိုင်းမှ ၎င်းကြယ်ဆီသို့အာရုံပြု၍ လမ်း ပြခေါ်ဆောင်ရန် အာရုံပြုကြပါစို့။

ဘုရားရှင်သည် မိမိ၏အလင်းတော်ဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ အမှောင်ကိုဖယ်ရှားပေးနိုင်သည်ကို သိရှိကြလျက်၊ နာမကျန်းဖြစ်သူများ၊ ဝေဒနာခံစားနေရသူများ၊ အပယ်ခံများ၊ ဒုက္ခသည်များနှင့် အခြေမဲ့များအားလုံးကို ခေါ်ဆောင်၍ ကျေးဇူးတင်ခြင်းနှင့် ဝမ်းမြောက်ခြင်းဖြင့် အထံတော်သို့

ခိုလှုံချဉ်းကပ်ကြပါစို့။ အသင်းတော်များ စည်းလုံးညီညွတ်ရေးအတွက် ဆုတောင်းကြသည့် နည်းတူ ကျွန်ုပ်တို့နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ အသင်းဝင်များအားလုံးသည် အခြားသူများတို့အား အလင်း ပေး၍ ကယ်တင်ရှင်ယေရှုထံသို့ လမ်းပြခေါ်ဆောင်ကြပါစို့။

အလုံးစုံကို တတ်နိုင်တော်မူသော အဖဘုရားကိုယ်တော်အား ဘုန်းတော် ဂုဏ်တော်ရှိပါစေ။ အကြောင်းမူကား ကိုယ်တော်သည် မိမိကိုယ်ကို ဖန်ဆင်းခံအရာများ၌ ထင်ရှားတော်မူ၍ လူသားမျိုးနွယ်တို့အား ကိုယ်တော်မျက်မှောက်တော်သို့ ဖိတ်ခေါ်လျက်ရှိပေသည်။ ခရစ်တော် ၏ကြယ်တော်ကို ကျွန်ုပ်တို့၏ အသက်တာ၌ မြင်ရ၍ မာကုပညာရှိများနည်းတူ ဝတ်ပြုကိုး ကွယ်ရန် ရောက်ရှိလာကြပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ ကိုယ်ကိုယ်နေ့စဉ်ပူဇော်အပ်နှံ၍ ကျွန်ုပ်တို့ အလယ်၌ ဝိညာဉ်တော်ဘုရား၏ တည်ရှိနေခြင်းကို တောင်းခံကြပါသည်။

အားလုံး။ ကောင်းကင်ဘုရင် ဖြစ်တော်မူသော ကိုယ်တော်အား ဖူးတွေ့ပူဇော်ကိုးကွယ်နိုင်ရန်အရှေ့ အနောက်၊ တောင်၊ မြောက်မှ ရောက်ရှိလာသော လူကြီး၊ လူငယ်၊ သားသမီး ကျွန်ုပ်တို့အား တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး စည်းလုံးစေတော်မူပါဘုရား။ အာမင်။

ချီးမွမ်းဆုတောင်းခြင်းနှင့်အပြစ်ဝန်ခံခြင်း - Sr.အင်မာကူလားတာ
ညောင်ကုန်း ကက်သလစ်ခရစ်ယာန်သာသနာ

ဦးဆောင်သူ။ ကောင်းကင်နှင့်မြေကြီးကို ဖန်ဆင်းတော်မူသော အိုသခင်၊ ကိုယ်တော်ကို ကျွန်ုပ်တို့သည် ချီးမွမ်းဂုဏ်ပြုကြပါသည်။ အကြောင်းမူကား ကိုယ်တော်သည် ကောင်းကင်ယံ၌ အလင်းကို တည်စေပါသည်။ ကိုယ်တော်သည် အလင်းနှင့်အမှောင်ကို ခွဲခြားသတ်မှတ်၍ သန့်ရှင်းသော ကာလ၊ နေ့ရက်ခုနစ်များကို သတ်မှတ်ခဲ့ပေသည်။ ကောင်းကင်ပြင်ကို ကြယ်များဖြင့် အလှဆင်ခဲ့ပေသည်။ ကိုယ်တော်၏လက်ရာတော်ကြီးမြတ်လှပေသည်။ မိုးကောင်းကင်သည် ကိုယ်တော်၏ ဘုန်းအသရေတော်ကို ကြားပြော၍ မိုးမျက်နှာကြက်သည် လက်တော်နှင့် လုပ် သောအရာများကို ပြသပါသည်။

အားလုံး။ အိုသခင်၊ ကိုယ်တော်၏ ဘုန်းတော်ဂုဏ်တော်ကို ကျွန်ုပ်တို့ ချီးမွမ်းကြပါသည်။

ဦးဆောင်သူ။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ပုန်ကန်မှုများ၌ ကျွန်ုပ်တို့ကို စွန့်ပစ်မထားဘဲ ကျွန်ုပ်တို့၏ အမှောင်ကိုလင်းစေ မည့် အလင်းတော်အဖြစ်၎င်း၊ ကယ်တင်ရှင်အဖြစ်၎င်း ကိုယ်တော်၏သားတော်ကိုစေလွှတ် တော်မူသည့်အတွက် ကိုယ်တော်ကို ချီးမွမ်းထောပနာပြုကြပါသည်။ ထိုသခင်၌ အသက်တည် ၍ ထိုအသက်သည် လူသားမျိုးနွယ်အတွက် အလင်းဖြစ်တော်မူပါသည်။ ထိုအလင်းသည် အ မှောင်၌ အလင်းကိုပေးပါသည်။

အားလုံး။ အိုသခင်၊ ကိုယ်တော်၏ ဘုန်းတော်ဂုဏ်တော်ကို ကျွန်ုပ်တို့ ချီးမွမ်းကြပါသည်။

ဦးဆောင်သူ။ အိုသခင် ကျွန်ုပ်တို့ဘဝ၏ ရှုပ်ထွေးမှုများ၌ ကိုယ်တော်တို့ညာဉ်၏ အားတန်ခိုးအားဖြင့် အဖော် ပြုတော်မူသည့်အတွက် ကိုယ်တော်ကိုရိုခိုးကိုးကွယ်ကြပါသည်။ သံသယ ဖြစ် မှု အမှန် တရားကင်းမဲ့မှုတို့၌ ညဏ်ပညာအလင်းကိုပေး၍ လမ်းပြတော်မူပါ၏။

အားလုံး။ အိုသခင်၊ ကိုယ်တော်ကို ကျွန်ုပ်တို့ရိုခိုးကိုးကွယ်ကြပါသည်။

ဦးဆောင်သူ။ ကိုယ်တော်စေလွှတ်တော်မူသော အလင်းတော်ကို ပတ်ဝန်းကျင်သို့ ထပ်ဆင့် အလင်းပြရန် ကျွန်ုပ်တို့လောကသို့ စေလွှတ်တော်မူ၍ ကျွန်ုပ်တို့အသီးသီး၏ အသင်းတော်၌၎င်း မတူကွဲပြား သောယဉ်ကျေးမှုများ၌၎င်း တစ်ပါးတည်းသောရှင်ဘုရင် ကယ်တင်ရှင်ခရစ်တော်ကို သက်သေ ခံ၍ ကျွန်ုပ်တို့ကိုယ်ကို သူ့အား ပူဇော်အပ်နှံစေသည့်အတွက် ကိုယ်တော်ကို ကျေးဇူးတင် ကြပါသည်။

အားလုံး။ အိုသခင်၊ ကိုယ်တော်ကို ကျေးဇူးတင်ကြပါသည်။

ဦးဆောင်သူ။ လူသားမျိုးနွယ် အားလုံးတို့သည် ကိုယ်တော်ကိုဦးညွှတ်၍ ရှစ်ခိုးကိုးကွယ်ကြပါစေ။ ကျွန်ုပ်တို့ သည် အကြိမ်များစွာ အမှောင်ကိုနှစ်သက်ခဲ့ကြပါသည်။ သို့သော်ကိုယ်တော်သည် အလင်းပေး ခဲ့ပါသည်။ သို့ပါ၍ ကိုယ်တော်ထံသို့ချဉ်းကပ်၍ အပြစ်ဝန်ခံလျက်ဆိုကြသည်မှာ-

အားလုံး။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကိုယ်တော်၏ လမ်းစဉ်များမှ အဝေးသို့ထွက်ခွာ၍ အထုံးအဖွဲ့တော်တို့ကို လည်း နားမထောင်ခဲ့ကြသည့်အတွက် ကိုယ်တော်ဖျက်မှောက်တော်၌ ယနေ့အပြစ်ဝန်ခံ ကြပါသည်။ ကိုယ်တော်၏ကောင်းမြတ်သော ဖန်ဆင်းခြင်းများကို ရုပ်ပျက်စေခဲ့ ကြပါပြီ။ သုံးစွဲဖြန်းတီးခြင်းအကျင့်ဆိုးများကြောင့် သဘာဝအရင်းအမြစ်များကို ဖြန်းတီးခဲ့ ကြပါပြီ။ ပင်လယ်၊ မြစ်ချောင်းများကို ညစ်ညမ်းစေခဲ့ပါပြီ။ မြေနှင့်လေကို အဆိပ် အတောက် ဖြစ်စေခဲ့ ပါပြီ။ သတ္တဝါမျိုးစုများစွာကို ပျက်သုန်းစေခဲ့ပါပြီ။

အားလုံး။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ညီအစ်ကိုမောင်နှမများနှင့် တစ်ကိုယ်ကောင်းဆန်စွာပြုမူ ဆက်ဆံမိခဲ့ကြပါ သည်။ တရားမျှတခြင်းသို့ သစ္စာမရှိဘဲ၊ မိမိ၏အလိုဆန္ဒကိုသာစိုးမိုးစေခဲ့ပါသည်။ တဦးနှင့်တစ် ဦးကြား အကာအရံအတားအဆီးများ ပြုလုပ်လျက် သံသယနှင့် မယုံကြည်မှု မျိုးစေ့များကို ပျိုး ထောင်မိခဲ့ကြပါသည်။

အားလုံး။ ခရစ်တော်၏နာမတော်ကို မိမိတို့ဘက်သို့ အစွဲပြု၍ လူမျိုး၊ ဘာသာ၊ ကျားမ စသည်တို့ကို အခြေခံသော ကွဲပြားမှုမျိုးအား လူသားတို့၌ ဖြစ်စေခဲ့ပါသည်။ အိုသခင် နောင်တတရားနှင့် ကိုယ်တော်ထံသို့ ချဉ်းကပ်လာသော ကျွန်ုပ်တို့၏ အတွေးအခေါ်များ လုပ်ရပ်များအားလုံးကို ခွင့်လွှတ်တော်မူပါ။

ဦးဆောင်သူ။ ကျွန်ုပ်တို့၏ သခင်ယေရှုခရစ်တော်၏ အဖ၊ အားလုံးစုံကိုတတ်နိုင်တော်မူသော အိုဘုရားသခင်၊ ကိုယ်တော်အချိန်ကာလပြည့်စုံသောအခါ လူသားအားလုံးကို ကယ်တင်ရန် ကိုယ်တော်၏ သားတော်ကို ဤလောကသို့စေလွှတ်တော်မူခဲ့ပေသည်။ ပူပန်သောကဝေသော ဤလောကအား မျှော်လင့်ခြင်းရောင်ခြည်ကို ပေးပေးနိုင်ရန်၊ ကျွန်ုပ်တို့ကို သနားတော်မူ၍ အပြစ်များကိုခွင့်လွှတ်တော်မူကား၊ ကိုယ်တော်၏ ဘုန်းတော် ဂုဏ်တော်နှင့် ပြည့်ဝသော ရုပ်အဆင်းသို့ ကျွန်ုပ်တို့ကို ပြောင်းလဲပေးတော်မူပါ။ ဘုရား။

ဦးဆောင်သူ။ အားလုံးစုံကို တတ်နိုင်တော်မူသော ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့ကိုသနားတော်မူ၍ ကျွန်ုပ်တို့၏ အပြစ်များကို ခွင့်လွှတ် တော်မူပါ၏။

အားလုံး။ ကျွန်ုပ်တို့အသံကိုဖွင့်၍ ချီးမွမ်းထောပနာပြုသော ဘုရားသခင်အားကျေးဇူးတင်ပါသည်။

မွေသီချင်း - ပြည် ဝိုက်အုပ် ကက်သလစ်ခရစ်ယာန် သာသနာမှ sisters များ

ဆာလံ (၈) အပြန်အလှန်ဆိုခြင်း - ကပ္ပတိန်ထွန်းလင်းရှိန်း (ကယ်တင်ခြင်းတပ်အသင်းတော်)

ဖတ်ကြားသူ။ အိုအကျွန်ုပ်တို့၏ ဘုရားရှင် ထာဝရဘုရား၊ နာမတော်သည် မြေကြီးတစ်ပြင်လုံး၌ အလွန် ကြီးမြတ်တော်မူ၏။ ဘုန်းအာနုဘော်သည် မိုဗ်းကောင်းကင်ပေါ်မှာ တည်လျက်ရှိပါ၏။

အားလုံး။ ကိုယ်တော်၏ ရန်သူတို့ကို ရည်ဆောင်၍ ရန်သူကို၎င်း၊ အပြီးထားသောသူကို၎င်း၊ တိတ်ဆိတ်စွာနေစေခြင်းငှါ၊ နို့စို့သူငယ်တို့၏ နှုတ်ထဲမှ အစွမ်းသတ္တိကို စီရင်တော်မူ၏။

ဖတ်ကြားသူ။ လက်ညှိုးတော်အလုပ်တည်းဟူသော ကိုယ်တော်၏ မိုဗ်းကောင်းကင်ကို၎င်း၊ ပြင်ဆင်တော်မူသော လနှင့် ကြယ်များကို၎င်း၊ အကျွန်ုပ်ဆင်ခြင်သော်၊ လူသည်အဘယ်သို့သော သူဖြစ်၍ ကိုယ်တော်သည် အောက်မေ့တော်မူရသနည်း။

အားလုံး။ လူသားသည် အဘယ်သို့သောသူဖြစ်၍ အကြည့်အရှုကြွတော်မူရသနည်း။ သူ့ကို ကောင်းကင်တမန်တို့အောက်၌ အနည်းငယ်နိမ့်တော်မူပြီး။

ဖတ်ကြားသူ။ သူ၏ခေါင်းကို ဘုန်းအသရေနှင့် ပတ်ရစ်တော်မူပြီး။ ဖန်ဆင်းတော်မူသော အရာများကို အုပ်စိုးစေ၍၊ သိုးနွားအစရှိသောမြေတိရစ္ဆာန်၊ မိုးကောင်းကင်၎င်း၊ ပင်လယ်ငါး ပင်လယ်လမ်း၌ သွားတတ်သော တိရစ္ဆာန်မှစ၍၊ ခပ်သိမ်းသောအရာတို့ကို သူ၏ ခြေအောက်၌ ချထားတော်မူပြီး။

အားလုံး။ အိုအကျွန်ုပ်တို့၏ ဘုရားရှင် ထာဝရဘုရား၊ ကိုယ်တော်၏နာမသည် မြေကြီးတစ်ပြင်လုံး၌ အလွန်ကြီးမြတ်တော်မူသတည်း

- သီချင်း - ရန်ကုန်ခရစ်ယာန်အသင်းတော်ပေါင်းစုံအမျိုးသမီးမိတ်သဟာရအဖွဲ့
- ပထမကျမ်းစာဖတ်ရှုခြင်း - Sr. စီစီလျား စီစီလင်း (တွံတေး ကက်သလစ်ခရစ်ယာန်သာသနာ)
- ယေရမိ (၃၁:၃၁-၃၄)
- ဆာလံ ၁၆ - Rev. Fr. Paulus Saw Eh Do Kyaw
- ဒုတိယကျမ်းစာဖတ်ရှုခြင်း - ဆရာမအယ်နာဂျူလီယန် (လူသာရင်ဗက်သလင်ဟမ်အသင်းတော်)
- ဖေကံ (၄:၂၀-၂၃)
- ခရစ်ဝင်ကျမ်း ဖတ်ရှုခြင်း - သိက္ခာတော်ရသင်းအုပ်ဆရာဦးလအောင်
- မသဲ (၁၁:၂၅-၃၀) (လွတ်လပ်သောတိုင်းရင်းခရစ်ယာန်သာသနာအသင်းတော်)
- ဒေသနာတော်ဟောကြားခြင်း - သိက္ခာတော်ရဒေါက်တာဗန်ကုန်း
- (အတွင်းရေးမှူး - ယုံကြည်ခြင်းနှင့်ကျင့်သုံးမှုကော်မရှင်)

နိုင်ဆီးနီ ယုံကြည်ခြင်းကို ဝန်ခံခြင်း - အားလုံး

တစ်ဆူတည်းသော ထာဝရဘုရားရှင်ဖြစ်တော်မူ၍ ကမ္ဘာမိုးမြေနှင့် မြင်နိုင်ရာ မမြင်နိုင်ရာတို့ကို ဖန်ဆင်းတော်မူသော အန္တတန်ခိုးရှင် အဖခမည်းတော်ဘုရားရှင်အား ကျွန်ုပ်တို့ယုံကြည်ပါ၏။ ခမည်းတော်ဘုရားမှ ထာဝရကဗျားမြင်တော်မူသော၊ တစ်ပါးတည်းသောသားတော်၊ တစ်ပါးတည်းသောသခင်၊ ယေရူးခရစ်တော်ဘုရားရှင်အား ကျွန်ုပ်ယုံကြည်ပါ၏။ ဤအရှင်သည် စစ်မှန်သော ဘုရားမှဘုရား၊ အလင်းမှအလင်း၊ ဘုရားစစ်မှန်ဘုရားစစ်ဖြစ်တော်မူ၏။ ဖန်ဆင်းခြင်းမခံ ဖွားမြင်ခြင်းကို ခံတော်မူသဖြင့် ခမည်းတော်နှင့် ဘုရားဇာတိတော်၌ တစ်လုံးတစ်ဝတည်း ဖြစ်တော်မူ၏။ သားတော်ဘုရားအားဖြင့် အရာခပ်သိမ်းတို့သည် ဖန်ဆင်းခြင်းခံကြရကုန်၏။ ဤသားတော် ဘုရားသည် ကျွန်ုပ်တို့လူသားများကို ကယ်တင်အံ့သောငှာ ကောင်းကင်ဘုံမှ ဆင်းကြွလာတော်မူ၏။ သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်ဘုရား၏ တန်ခိုးတော်အားဖြင့် ကညာစင်မာရီယားမှ လူအဖြစ်ကိုယူတော်မူ၍ လူသားစင်စစ်ပင် ဖြစ်တော်မူ၏။ ပုံစံဦးပီလာတူမင်းလက်ထက် ကျွန်ုပ်တို့အဖို့ လက်ဝါးကပ်တိုင်တင်ခံရ၍ အသက်စွန့်တော်မူသည့်တိုင်အောင် ဒုက္ခဒေဝနာခံယူတော်မူ၍ သင်္ဂြိုဟ်ခြင်းကို ခံတော်မူ၏။ ရှေ့ကျမ်းလာသည့်တိုင် တတိယနေ့တွင် သေသူတို့အစုမှ ရှင်ပြန် ထမြောက်တော်မူ၏။ ကောင်းကင်ဘုံသို့ကြွတော်မူ၍ ခမည်းတော်ဘုရား၏ လက်ယာ တော်မှာစံပယ်တော်မူ၏။ ထိုမှ ဘုန်းတန်ခိုးတော်နှင့် တဖန်ကြွလာတော်မူ၍ ရှင်သူသေသူ တို့ကို စီရင်တော်မူလိမ့်မည်။ ကိုယ်တော်ရှင်၏ နိုင်ငံတော်သည် အဆုံးမဲ့ ထာဝရအစဉ် တည်နေမည်။ အသက်ပေးတော်မူသော အရှင်သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော် ဘုရားအားလည်း ကျွန်ုပ်ယုံကြည်ပါ၏။ ဤဝိညာဉ်တော်ဘုရား သည် ခမည်းတော်ဘုရားနှင့် သားတော်ဘုရားမှ ပေါ်ထွက်လာတော်မူ၍ ခမည်းတော်ဘုရား၊ သားတော်ဘုရားနှင့် အတူတကွ ချီးမွမ်းကိုးကွယ် ခြင်းကို ခံတော်မူ၏။

ပရောဖက်များအားဖြင့် ဗျာဒိတ်ပေးတော် မူသောအရှင်လည်း ဖြစ်တော်မူ၏။ တမန်တော်ကြီးတို့မှ ဆင်းသက်လာသော တစ်ပါးတည်းသောသားတော် သန့်ရှင်းသော ကက်သလစ်သာသနာတော်ကိုလည်း ကျွန်ုပ်ယုံကြည်ပါ၏။ အပြစ်တို့ကို ချွတ်သော ဆေးကြောခြင်း မင်္ဂလာတစ်ပါးတည်းရှိသည်ကို ကျွန်ုပ်ဝန်ခံပါ၏။ သေသူတို့၏ ရှင်ပြန် ထမြောက်ခြင်းနှင့် နောင်ဘဝတွင် ထာဝရအသက်ရှင် ခြင်းကို လည်း ကျွန်ုပ်စောင့်မျှော်နေပါ။ အာမင်။

ခရစ်တော်၏ အလင်းတော်ကို ဝေမျှခြင်း - Rev.Fr. Pius Win Than

ပုသိမ်တိုင်းအုပ် ကက်သလစ်ခရစ်ယာန်သာသနာ

ညအမှောင်ကို ဖော်ညွှန်းရန် နက်ပြာရောင် ပိတ်ကားတစ်ချပ်ကို ချိတ်ဆွဲထားရသည်။ယင်းတွင် ကြယ်ကြီးတစ်ခုကို ကပ်ဆွဲထားရမည်။ ဝတ်ပြုသူများသို့ စက္ကူဖြူကြယ်များ ကြိုတင် ဝေငှ ထား၍ ၎င်းကြယ်များကို ပတ်ကားပေါ်သို့ လာရောက်ကပ်ဆွဲစေကြရသည်။

ခေါင်းဆောင်။ မာဂုပညာရှိများကို ကြယ်တစ်ပွင့်သည် ခရစ်တော်ထံသို့ လမ်းပြခေါ်ဆောင်ခဲ့သည်။ ယနေ့ ဤကြယ်သည်ကျွန်ုပ်တို့အား ဗျာဒိတ်ပေးခံရ၍ ကျွန်ုပ်တို့အလယ်တွင် ထွန်းတောက်လျက် ရှိနေသော ခရစ်တော်ကို ညွှန်ပြလျက်ရှိပေသည်။ ကြယ်နောက်သို့လိုက်၍ မာဂုပညာရှိ တို့သည် ဘက်သလင်မြို့သို့သွားကြသည်နည်းတူ ဤကြယ်အောက်၌ ကျွန်ုပ်တို့ ယနေ့စုရုံး၍ ကျွန်ုပ်၏ကြယ်များကိုလည်း ကောင်းကင်ယံနှင့်ပေါင်းစပ်ကာ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆုတောင်းပဌနာနှင့် လက်ဆောင်များကို အသင်းတော်များ၏ မြင်သာသော စည်းလုံးညီညွတ် မှုအတွက် ဆက်ကပ် ကြပါသည်။ ထိုပန်းတိုင်သို့ ခရီးပြုရာ၌ ကျွန်ုပ်တို့၏ ညီညွတ်သော အသက်တာသည် တစ်ပါးသောသူများကို ခရစ်တော်ထံသို့ ဦးဆောင်လမ်းပြရာ တောက်ပသောသက်သေဖြစ် ပါစေ။

အသနားခံ ဆုတောင်းခြင်းများ - သိက္ခာတော်ရဆရာမဥမ္မာဆွေ
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံမက်သဒစ်အသင်းတော်-
အောက်မြန်မာပြည်

ဦးဆောင်သူ။ ခမည်းတော်၊ သားတော်နှင့်သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်ဖြစ်တော်မူသော ဘုရားရှင်ထံယုံ ကြည်စိတ်ချမှုဖြင့် ချဉ်းကပ်၍ ဆုတောင်းကြစို့။

ဖတ်ကြားသူ။ မာဂုပညာရှိတို့သည် အရှေ့အရပ်မှလာ၍ ရိုသေဂါရဝပြုကာ မိမိတို့၏ တိုင်းပြည်နှင့် ယဉ်ကျေးမှု မှ ထူးခြားသော လက်ဆောင်ဘဏ္ဍာများကို ဆက်ကပ်ကြပေသည်။ ယနေ့ ကျွန်ုပ် တို့သည် ကမ္ဘာပေါ်ရှိ မတူကွဲပြားသော ကိုးကွယ်မှုနှင့် ဓလေ့ထုံးစံများကို ကျင့်သုံးကြသော ခရစ်ယာန်မိသားစုအားလုံးအတွက် ဆုတောင်းကြပါသည်။ ရတနာတစ်ပါးနှင့်တူသော ဤ

အစဉ်အလာကို ကိုယ်တော်စောင့်ရှောက်တော်မူ၍ ကမ္ဘာပေါ်တွင် အထူးသဖြင့်၊ အကြမ်းဖက်မှုနှင့် ဖိနှိပ်မှုများကြောင့် အသက်ရှင်ရပ်တည်ရေး၊ ခက်ခဲသောဒေသများရှိ ခရစ်ယာန် များတို့၌ ထိန်းသိမ်းတော်မူပါ။

အားလုံး။ အိုသခင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆုတောင်းရာ နားညောင်းတော်မူပါ။

ဖတ်ကြားသူ။ ခရစ်တော်၏ ငယ်စဉ်ဘဝသည် အာဏာရှင်ဟေရုဒ်၏ အမိန့်ကြောင့် အကြမ်းဖက်မှုနှင့် သတ်ဖြတ်မှုတို့ဖြင့် စွန်းထင်ခဲ့ရသည်။ ကမ္ဘာပေါ်တွင် အကြမ်းဖက်မှုများ ဆက်လက်ဖြစ်ပေါ်နေ ၍ ၎င်း၏ဆိုးကျိုးကို မျက်ဝါးထင်ထင်မြင်တွေ့နေရသော ဒေသများရှိ ခလေးငယ်များအဖို့ ကျွန်ုပ်တို့ဆုတောင်းကြပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အသင်းတော်များအကြား၌ စည်းလုံးညီညွတ်ခြင်း နှင့် အပြန်အလှန်မေတ္တာပြုခြင်းတို့အား ပိုမိုခိုင်မြဲစေ၍ အချင်းချင်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကာ ကိုယ်တော်၏ သန့်ရှင်းသောနာမတော်ကို သက်သေခံစေတော်မူပါ။ ဖိနှိပ်ခံရသူတို့ကို ကာကွယ်ခြင်း၊ အပယ်ခံသူတို့အား ပါဝင်ပေါင်းစပ်စေခြင်းအမှုတို့၌ မရပ်မနား ဆောင်ရွက် နိုင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ကို လှုံ့ဆော်တော်မူ၍ စိတ်ဝင်စားစေတော်မူပါ။ အာဏာရှင် နှင့် ဖိနှိပ်ချုပ်ချယ် စိုးမိုးမှုတို့ကို တွေ့ကြုံရာ၌ ကိုယ်တော်၏ နိုင်ငံတော်ကို ရှာဖွေသော ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးကို စည်းလုံးစွာရင်ဆိုင်စေတော်မူပါ။

အားလုံး။ အိုသခင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆုတောင်းရာကိုနားညောင်းတော်မူပါ။

ဖတ်ကြားသူ။ မာဂုပညာရှိတို့ ပြန်ကြပြီး နောက် သန့်ရှင်းသော အိမ်ထောင်စုသည် တောအရပ်သို့ ရွှေ့ပြောင်း ဖြတ်သန်းခဲ့ရ၍ အီဂျစ်ပြည်၌ ဒုက္ခသည်များအဖြစ်နေထိုင်ခဲ့ရလေသည်။ ဤကမ္ဘာ ပေါ်ရှိ ဒုက္ခသည်များနှင့် နေရပ်စွန့်ခွာရသူများအဖို့ ဆုတောင်းကြပါသည်။ လုံခြုံရာ နေရာများကို ရှာဖွေကြသောသူများကို ကြိုဆိုလက်ခံ၍၊ မိမိတို့နေရပ်များမှ နှင်ထုတ် ခံရသူများအား ဧည့်ဝတ်ပြုနိုင်ရန် အိုသခင်၊ ကျွန်ုပ်တို့ကို ဆင်မြန်းပေးတော်မူပါ။

အားလုံး။ အိုသခင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆုတောင်းရာကို နားညောင်းတော်မူပါ။

ဖတ်ကြားသူ။ ခရစ်တော်၏ မွေးဖွားတော်မူခြင်းသည် လူသားအားလုံးတို့အတွက် သတင်းကောင်းဖြစ်၍၊ တိုင်းနိုင်ငံအသီးသီးနှင့် ဘာသာအသီးသီးတို့အား သန့်ရှင်းသောသူငယ်တော်ကို ရှိခိုးကိုးကွယ် ခြင်း၌ စည်းလုံးစေခဲ့ပါသည်။ အခြားဘာသာ သာသနာများနှင့် အပြန်အလှန် ဆွေးနွေး ညှိနှိုင်းခြင်း၊ အတူတကွယှဉ်တွဲနေထိုင်ခြင်းတို့အတွက် ကြိုးစားဆောင်ရွက်ရာ၌ ခွန်အား ပေးတော်မူပါ။ အိုသခင်၊ ကျွန်ုပ်တို့အား စိတ်နှိမ့်ချခြင်းနှင့် စိတ်ရှည်ခြင်းကို ပေးတော်မူ၍ သူတစ်ပါးတို့နှင့် ဘဝခရီးပြုရာ၌ သူတို့အားလေးစားမှုပြုနိုင်ရန် ကျေးဇူးပြု တော်မူပါ။

အားလုံး။ အိုသခင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆုတောင်းရာကို နားညောင်းတော်မူပါ။

ဖတ်ကြားသူ။ မာဂုပညာရှိတို့သည် မိမိတို့နေရပ်များသို့ အခြားလမ်းများဖြင့် ပြန်ခဲ့ကြပေသည်။ ပြောင်းလဲနေသော ဤကမ္ဘာ၌ ကျွန်ုပ်တို့၏ အသင်းတော်များ အဖို့ ဆုတောင်းကြပါသည်။ အိုသခင်၊ ကိုယ်တော်နောက်လိုက်ရာ၌၎င်း၊ သက်သေခံရာ၌၎င်း၊ နည်းလမ်းသစ်များကို ဖန်တီး၍ ဤကမ္ဘာကြီးအား ကိုယ်တော်ကို ယုံကြည်လာစေရန် ကျေးဇူးပြုတော်မူပါ။

အားလုံး။ အိုသခင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆုတောင်းရာကို နားညောင်းတော်မူပါ။

ဖတ်ကြားသူ။ မာဂုပညာရှိတို့သည် သန့်ရှင်းသောသူငယ်တော်ကို ဖူးမြင်ရ၍ အလွန်ဝမ်းမြောက်ဝမ်းသာ ဖြစ်ခဲ့ကြပေသည်။ ကောင်းကင်ရှင်အိုအဖဘုရား ကျွန်ုပ်တို့သည် လမ်းစမပျောက်သွားစေရန်၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ မျက်စိများကိုသူ၌ အာရုံပြုထားစေတော်မူပါ။ အိုအဖ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ လမ်းခရီး၊ သမ္မာတရားနှင့် အသက်လည်းဖြစ်တော်တော်မူသော ထိုသခင်ယေရှုနှင့် ပေါင်းစပ်နေထိုင်စေ၍၊ သူကိုယ်တိုင် သင်ကြားတော်မူသော ပဌာနတော်အားဖြင့် ဆုတောင်း ကြပါသည်။

အားလုံး။ ကောင်းကင်ဘုံ၌ ကိန်းဝပ်တော်မူသော တပည့်တော်တို့၏အဖ၊ ကိုယ်တော်၏ နာမတော်အားရိုသေလေးမြတ်ခြင်းရှိပါစေသော်။ ကိုယ်တော်၏ နိုင်ငံတော်သည် ရောက်ပါစေသော်။ ကောင်းကင်ဘုံ၌ ဖြစ်သကဲ့သို့ မြေကြီးပေါ်၌လည် ကိုယ်တော်၏ အလိုတော်သည် ပြည့်စုံပါစေသော်။ နေ့စဉ်မပြတ်အလိုရှိအပ်သောအရာအစားတို့ကို တပည့်တော်တို့အား ယနေ့ ၌ပင် ပေးသနားတော်မူပါ။ တပည့်တော်တို့ကို ထိခိုက်ကျူးလွန်သောသူတို့အား တပည့်တို့ခွင့်လွှတ်သကဲ့သို့ တပည့်တော်တို့၏ အပြစ်များ ကိုလည်း ခွင့်လွှတ်တော်မူပါ။ နှောင့်ယှက်ခြင်းအမှုတို့၌ တပည့်တော်တို့ကို ပါဝင်စေခြင်း မရှိ စေလျက် မကောင်းဟူသမျှနှင့် ကင်းလွတ်စေတော်မူပါ။

မွေသီချင်း - **မအူပင် ကက်သလစ်ခရစ်ယာန်သာသနာမှ ဘာသာဝင်များ**

စေလွှတ်ခြင်းနှင့် ကောင်းချီးပေးခြင်း - သာသနာပိုင်ချုပ်ကြီးစတီဗင်သန်းမြင့်ဦး (ဥက္ကဋ္ဌ - မြန်မာနိုင်ငံခရစ်ယာန်အသင်းတော်များကောင်စီ)

ဦးဆောင်သူ။ သင်တို့သည် ယခုပြန်ကြ၍အလင်းတော်၏ သားသမီးအဖြစ်အသက်ရှင်ကြပါလော့။

အားလုံး။ စစ်မှန်၍ ကောင်းမြတ်သော အရာအားလုံး၌ အလင်းတော်၏ အသီးအပွင့်များကို တွေ့မြင်ကြရပါသည်။

ဦးဆောင်သူ။ အမှောင်ကမ္ဘာ၏အသီးမသီးသော လုပ်ရပ်များ၌ မပါဝင်ကြလေနှင့်။

အားလုံး။ အိပ်ပျော်နေခြင်းမှ နိုးထကြပါစို့ ခရစ်တော်ဘုရားသည် ကျွန်ုပ်တို့အပေါ် သို့ထွန်းတောက်လိမ့်မည်။

ဦးဆောင်သူ။ အဖမည်းတော်ဘုရားနှင့် သားတော်ယေရှုခရစ်တော်ထံမှ ယုံကြည်ခြင်းနှင့် ချစ်ခြင်းမေတ္တာ၊
ငြိမ်သက်ခြင်းတို့သည် စုရုံးနေသော အားလုံးပေါ်သို့ သက်ရောက်ပါစေ။ ခရစ်တော်အတွက်
မသေမပျောက်နိုင်သော ချစ်ခြင်းမေတ္တာကို ပိုင်ဆိုင်သောသင်တို့ပေါ်သို့၊ ကျေးဇူးတော်သက်
ရောက်ပါစေ။

အားလုံး။ အာမင်၊ ဘုရားသခင်အား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

ထွက်ခွာသီချင်း (အားလုံးအတူတကွသီဆိုရန်) “ တပည့်တော်ချစ်ခြင်း”

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxx